
Portret športnika

JANEZ TOMŠIČ
Rad bi vam predstavil našega

najboljšega športnika Janeza
Tomšiča. Rodil se je pred 31 leti
v Ribnici na Dolenjskem, kjer je
tudi pričel igrati namizni tenis.
Po zmagah na različnih lokalnih
prvenstvih je leta 1958zabeležil
prvi večji uspeh na prvenstvu

slavenskih srednjeSolcev, kjer je
za znanima Grintalom in Pircem
zasedel 3. mesto. Čeprav vihti
loparček že nad 20 let, pa je šele
letos vzel to igranje resneje. Po
stal je član športnega dništva IN-
VALID iz Ljubljane, kigajepo-
slalo na invalidsko prvenstvo
Slovenije. Tekmoval je v II. kate-
goriji, kjer igrajo igralci s podko-
lensko amputacijo in osvojil
prvenstvo SRS brez izgubljenega
niza. Na državnon prvenstvu bi

z malo več treninga lahko pose-
gel po zlatu, tako pa se je moral
zadovoljiti z drugim mestom, ki
je njegov doslej največji uspeh.
Tako je postal stalni član naše
tnvalidske reprezentance v na-
miznem tenisu in igra skupaj z
nekaterimi znanimi tekmovalci,
kot sta Gajič iz Beograda in Ma-
riborčan Šimunič. Piav sedaj jih
čaka povratno srečanje z izred-
no raočno ekipo ZRN v
Muenchnu.

Medtem ko sem si ogledoval
kopico diplom, medalj in poka-
lov, mi je pripovedoval o invalid-
skem športu v Sloveniji, ki šele
išče svoje mesto pod soncem.
Piav letos je republiška zveza za
šport in rehabilitacijo invalidov
začela s široko akcijo, s kateio
skuša doseči množičnost v inva-
lidskem ^portu in ustvariti kvali-
tetni vrh, da bi tudi tu dosegli
tazvjtejše države. Povpiašal sem
ga o njegovih nadaljnjih tekmo-
valnih načrtih in dejal je:

,,Z aktivnim tekmovanjem
bom verjetno kaj kmalu prene-
hal, ker bi le težko prenesel
težke treninge; potem je tu še
družina, služba, pa tudi tako
mlad nisem več. Vendar to še ne
pomeni, da bom namiznemu te-
nisu obrnfl hrbet. Žejesenibora
prevzel Ueninge pri Invalidu in
sem v ta namen že opiavil izpit
za ttenerja na VŠTK.

,,Ste eden ustanoviteljev NTK
Dolsko in ste s tem klubom do-
segli lq>e uspehe, na primer dve
leti ste igrali v III. ligi SRS, kot
vemo ste bili tudi prvi pred-
sednik kluba, pa me zanima, za-

kaj ste podali ostavko na ta po-
ložaj!"

,,Veste, v Dolsken; je tako:
dalj ko se trudiš in garaš, bolj ti
ljudje nagajajo. in te onemogo-
čajo, če se le da. Vendar bi le
težko rekel, da je to tisti večni
problem dveh generacij, ampak
da so tu ljudje, ki ne bi prenesli
u^peha mladih, pa čeprav le v
špottu. V takem okolju pa se mi
zdi delo v klubu nemogoče. Ko
bi se ti ljudje vsaj enkrat azili
dve vasi napiej v Dol, kjer vsa
vas diha s svojimi kolesarji in
smučarji, tudi pri nas uspeh ne
bi izostal. Tako papri nas vodijo
klub mladi nadobudneži, s čimer
pa še zdaleč nočem r«3i, da niso
sposobni, vendar pa si le želijc
pomoči starejših."

,,Upam, da bo tale kritika kâ
zalegla, pa se sedaj povrniva k
vam. Ali gojite tudi kak drug
špott? "

,,Seveda, težko pa bi vse na-
Stel: nogomet, košarka, odbojka,
tudi smučam in da ne pazabim
kegljanje, kj je moj dmgi naj-
ljubŠi ^)ort."

Povedati moram še, da je Ja-
nez eden glavnih pobudnikov
športnega življenja v Dolskem in
da njegovo organizacijsko delo
presega tudi občinske meje, saj
je že tretje leto tajnik NKEnot-
nost iz Jevnice, bil pa je. tudi
predsednik tega kluba. Poleg
tega, da brani dižavne barve na
tekmovanjih invalidov, redno na-
stopa za NTK Dolsko in za svoj
delovni kolektiv ZZA v ZP Iskra,
kjer je zaposlen že 13. let.

Gotovo se boste strinjali z
menoj, da je Janez izredno ve-
liko storil za šport v Dolskem in
da sem ga v uvodu zasluženo
imenoval za najboljšega šport-
nika Dolskega. Ob koncu mu za-
želimo še veliko %>ortnih u^je-
hov in uspešno trenersko delo.
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